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Protokół Nr XXX/2017 

z przebiegu obrad XXX sesji Rady Gminy Lubiszyn 

odbytej w dniu 26 września 2017 roku 

 

Sesja rozpoczęła się o godz.1300 i zakończyła się o godz.1355 

 

Na 15 radnych na sesji obecnych było 13 radnych według załączonej listy obecności. 

Nieobecni: 1) J.Obara 

2) G.Miszkiewicz 

 

Do punktu 1 porządku obrad: 

E.Leśniewski – Przewodniczący Rady Gminy – dokonał otwarcia XXX zwyczajnej sesji Rady 

Gminy Lubiszyn, witając radnych i przybyłych gości.  

Stwierdził, iż na ustawowy stan 15 radnych na sesji obecnych jest 13 radnych, wobec czego 

rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Do punktu 2 porządku obrad: 

E.Leśniewski - przedstawił porządek obrad, który został jednogłośnie przyjęty w niżej 

podanym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej – RBF-1. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej – RBF-2. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu pomocy finansowej Powiatowi 

Gorzowskiemu na realizację zadań inwestycyjnych w zakresie dróg powiatowych. 

6. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Kłodawa na 

wykonanie inwestycji drogowej. 

7. Projekt uchwały w sprawie w sprawie przekazania skargi Prokuratora Rejonowego w 

Gorzowie Wlkp. na uchwałę Rady Gminy w Lubiszynie w sprawie uchwalenia 

Regulaminu Cmentarzy komunalnych oraz opłat obowiązujących na Cmentarzach 

Komunalnych w Gminie Lubiszyn i uchwał w sprawie zmiany Regulaminu Cmentarzy 

komunalnych oraz opłat obowiązujących na Cmentarzach Komunalnych w Gminie 

Lubiszyn. 

8. Informacja z wykonania budżetu Gminy Lubiszyn za I półrocze 2017. 

9. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 

10. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami. 

11. Interpelacje i wnioski radnych. 

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Do punktu 3 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

Na wspólnym posiedzeniu komisji pozytywnie zaopiniowano przedstawiony projekt uchwały. 
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T.Ciaś – Panie Przewodniczący, Droga Rado! Mam pytanie odnośnie odszkodowania za 

dokonanie pochówku w miejscu wcześniej zarezerwowanym. Kto się opiekuje cmentarzem w 

Lubiszynie? Jest jakaś osoba odpowiedzialna, czy to jest po prostu pod urząd, czy to sołtys, jak 

to jest? 

B.Pampuchowicz – Pracownik urzędu się tym zajmuje. 

T.Ciaś – Będą jakieś konsekwencje, bo 2 tys. mieliśmy zapłacić za błąd? 

Pani Skarbnik, mam pytanie. Utrzymanie zieleni w miastach i gminach. Do poprzedniej wersji 

jest wzrost o 4 tys. zł. Co się zmieniło? W poprzedniej wersji mieliśmy 1500zl., po zmianach 

mamy 5500zł. 

B.Pampuchowicz – Wszystko jest w uzasadnieniu. Nic więcej nie dopowiem. 

T.Ciaś – Rozumiem, te 4000zł. to jest ciągnik. 

Sołtysi nie byli na komisji. Chciałbym przekazać taka informację, że dostaliśmy z budżetu 

państwa parę złotych i była propozycja wójta odnośnie zabezpieczenia środków na zakup 

siłowni zewnętrznych na kwotę 50 000zl. przy udziale środków z Funduszy Sołeckich. Jak dla 

mnie siłownie zewnętrzne mogą być tylko po pierwsze, nie w tym terminie, bo zaraz przyjdzie 

zima. Wy na pewno macie fundusze sołeckie zaplanowane na ten rok i ciężko Wam będzie 

dorzucić się do tego. Zaproponowałem podział tych 50 000zł., z czego 25 000zł. na ogrodzenie 

boiska w Baczynie i dałem do dyspozycji 25 000zł. na inne ważne dla mieszkańców możliwości 

dołożenia tych pieniędzy. Niestety moja propozycja nie została przyjęta. Żaden z radnych nie 

miał żadnych potrzeb, tak więc mam nadzieję, że żyjemy w pięknym kraju, w pięknych 

miejscowościach, gdzie nic nie potrzeba nam więcej a siłownie zewnętrzne są ważniejsze. 

W.Prętki – mam pytanie dotyczące pozycji – pozostała działalność 10.000zł. dotacji na 

dofinansowanie organizacji pozarządowych prowadzących działalność pożytku publicznego. 

Czy wpłynęły jakieś wnioski?  Czy dopiero dokładamy na to przedsięwzięcie i będzie można 

w ramach pozakonkursowych składać te wnioski? 

A.Terlecki – Wnioski wpływają. Zapotrzebowanie na te środki przerosło nasze oczekiwania, 

ale my się z tego bardzo cieszymy. Między innymi złożyły teraz wnioski dwie grupy z Baczyny 

i z Wysokiej. Tego typu wnioski wpływają i dlatego też zwiększamy kwotę na ten cel. Cieszę 

się, że takie inicjatywy mieszkańców powstają i warto je popierać. 

G.Skorupska – Do Pana T.Ciasia. Postawił Pan nas w takiej sytuacji, że my radni nie mamy 

innych potrzeb w sołectwach. Tak nie jest. Nie o to nam chodziło. Jesteśmy za ogrodzeniami 

boisk tak jak było mówione na komisji a jeżeli jest fundusz sołecki i sołtysi razem z 

mieszkańcami uznali, że chcą taką inwestycję i przeznaczają na to środki ze swojego funduszu 

to, dlaczego nie mamy do tego podejść pozytywnie. Jeżeli mieszkańcy tak sobie życzą. A co 

do ogrodzenia, to tak jak mówiliśmy, jestem za ogrodzeniami boisk. Tak jak stwierdziliśmy na 

komisji jest kilka tych boisk, i tak jak pan Wójt na komisji powiedział, przyjdzie czas i 

będziemy grodzić te boiska. To też jest bardzo ważna rzecz a skoro mieszkańcy sobie tak życzą 

i przeznaczają środki na dużą inwestycję, bo taka siłownia to nie jest parę groszy. Jestem zawsze 



3 

 

za większą inwestycją z Funduszu Sołeckiego. Po to jest fundusz sołecki żeby coś konkretnego 

robić w miejscowościach i żeby wszyscy mieszkańcy mogli z tego korzystać. 

B.Nawrocka – Pan Radny T.Ciaś bardzo dobrze powiedział żeby pieniądze podzielić na 

sołectwa tylko, jeżeli mamy dzielić to, dlaczego 25 000zł. na Baczynę a 25 000zl. na resztę 

sołectw? 

T.Ciaś – To była propozycja a nie było odzewu, co zrobić z resztą. 

B.Nawrocka – Może dajmy chwile sołtysom, żeby mogli się zastanowić, bo zawsze pod koniec 

roku wychodzą różne potrzeby a fundusze są już często rozdysponowane. 

Rada Gminy większością głosów (10 „za”, 3 „wstrzymują się) podjęła w/w uchwałę Nr 

XXX/208/2017. 

Do punktu 4 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. 

Na wspólnym posiedzeniu komisji pozytywnie zaopiniowano przedstawiony projekt uchwały. 

Rada Gminy większością głosów (9 „za”, 4 „wstrzymują się) podjęła w/w uchwałę Nr 

XXX/209/2017. 

Do punktu 5 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu pomocy 

finansowej Powiatowi Gorzowskiemu na realizację zadań inwestycyjnych w zakresie dróg 

powiatowych. 

Na wspólnym posiedzeniu komisji pozytywnie zaopiniowano przedstawiony projekt uchwały. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXX/210/2017. 

Do punktu 6 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Gminy Kłodawa na wykonanie inwestycji drogowej. 

Na wspólnym posiedzeniu komisji pozytywnie zaopiniowano przedstawiony projekt uchwały. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXX/211/2017. 

Do punktu 7 porządku obrad: 

E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania skargi Prokuratora 

Rejonowego w Gorzowie Wlkp. na uchwałę Rady Gminy w Lubiszynie w sprawie 

uchwalenia Regulaminu Cmentarzy komunalnych oraz opłat obowiązujących na Cmentarzach 

Komunalnych w Gminie Lubiszyn i uchwał w sprawie zmiany Regulaminu Cmentarzy 

komunalnych oraz opłat obowiązujących na Cmentarzach Komunalnych w Gminie Lubiszyn. 

 

Na wspólnym posiedzeniu komisji pozytywnie zaopiniowano przedstawiony projekt uchwały. 

Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXX/212/2017. 
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Do punktu 8 porządku obrad: 

Rada Gminy zapoznała się z Informacją z przebiegu wykonania budżetu Gminy Lubiszyn za 

I półrocze 2017 r. i nie wniosła do niej uwag. 

B.Pampuchowicz – Jest to sprawozdanie z przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 

2017r. Niepokojący jest stan wykonania dochodów majątkowych na stosunkowo niskim 

poziomie, ale tak jak to sobie wyjaśnialiśmy inwestycje się toczą a sprawozdanie jest według 

stanu na dzień 30 czerwca 2017 r. Prawidłowe i wysokie wykonanie dochodów gminy, które 

sięgnęło 61 %. Natomiast wydatki bieżące też proporcjonalnie do okresu, jaki upłynął 

zrealizowane zostały w wysokości 50% wcześniej zaplanowanych. Mamy również wpływy 

stanowiące udział gminy w budżecie państwa. Są to podatki dochodowe od osób fizycznych i 

od osób prawnych. Podatek od osób fizycznych jest trochę na niższym poziomie niż 

pierwotnie planowano tj. 45%. Natomiast podatek dochodowy od osób prawnych wykonano 

w 100% za I półrocze. Jak Państwo widzicie przedstawiony materiał jest bardzo obszerny i 

szczegółowy, pozwala zapoznać się z wszystkimi zadaniami. Pokazane jest również 

szczegółowe wykorzystanie środków funduszu sołeckiego. Dodatkowo są wydatki zakładu 

budżetowego, ośrodka pomocy społecznej, itd. 

Uważam, że sprawozdanie przygotowane zostało bardzo szczegółowo. 

J.Domagała – Niepokoi mnie stan ściągalności za usługi w ZUK-u, tylko 34%. Nie wiem, 

czy po prostu zaplanowano za dużo, czy jest tak niska ściągalność? 

E.Leśniewski – Nie ma dzisiaj p.Kierownika ZUK, więc na nie odpowie. 

M.Naczk – Chciałbym wyrazić swoje uznanie Pani Skarbnik, bo z tego, co się orientuję 

przygotowanie tak szczegółowego sprawozdania nie jest wymagane z punktu widzenia 

proceduralnego. Jest to uprzejmy ukłon w naszą stronę abyśmy mogli wyczerpująco zapoznać 

się ze sprawozdaniem finansowym. 

T.Ciaś – Chciałbym się dowiedzieć ile etatów jest w przedszkolu, bo przy szkołach jest a 

przy przedszkolu nie ma. Koszt dodatkowego wynagrodzenia rocznego w przedszkolu 

44 000zł.  a np. w szkole w Baczynie 48 000zł. na 22,54 etatu. Mam rozumieć, że w 

przedszkolach w Baczynie i Lubiszynie są 22 etaty?  To jest bardzo mała różnica w kwocie. 

B.Pampuchowicz – Mówimy dodatkowym wynagrodzeniu rocznym, które jest wypłacane do 

końca marca za rok ubiegły. 

T.Ciaś – W Zespole Szkół w Ściechowie dodatkowe wynagrodzenie roczne to jest kwota ponad 

25 000zł. a jest 14,3 etatu. 

B.Pampuchowicz – Tam jest jeszcze gimnazjum i to jest w różnych rozdziałach. Nie wiem, 

czy pan mówi o rozdziale 8010, czy o rozdziale 80110. My musimy sklasyfikować wydatek 

zgodnie z miejscem jego powstawania. 

T.Ciaś – proszę o przygotowanie informacji na temat ilości etatów i dodatkowego 

wynagrodzenia rocznego. 
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Do punktu 9 porządku obrad: 

Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami 

okres 28.08.2017r. (sesja XXVIII) – 26.09.2017r. (sesja XXX) 

 

30.08.2017r. – Udział w posiedzeniu zarządu ZCG MG6. 

30.08.2017r. – Udział w walnym posiedzeniu udziałowców ZCG MG 6. 

31.08.2017r. – Spotkanie z przedstawicielami klubu sportowego Stilon Gorzów Wlkp. 

02.09.2017r. – Obecność podczas Święta Baczyńskiej Szarlotki. 

04.09.2017r. – Udział w uroczystości rozpoczęcia roku szkolnego w Szkole Podstawowej im. 

Jana Pawła II w Lubiszynie. 

04.09.2017r. – Udział w uroczystej inauguracji roku szkolnego w woj. lubuskim, uroczystości 

zorganizowane w Drezdenku. 

05.09.2017r. – Spotkanie zarządu MG6. 

13.09.2017r. – Spotkanie z komendantem miejskim Państwowej Straży Pożarnej Patrykiem 

Maruszakiem. 

14.09.2017r. - Udział w posiedzeniu zarządu ZCG MG6. 

15.09.2017r. - Udział w zebraniu wiejskim w sołectwie Ściechówek. 

18.09.2017r. – Udział w sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Lubiszyn. 

18.09.2017r. – Udział w zebraniu wiejskim w sołectwie Gajewo. 

18.09.2017r. – Udział w zebraniu wiejskim w sołectwie Ściechów. 

19.09.2017r. – Udział w zebraniu wiejskim w sołectwie Lubno. 

18.09.2017r. – Udział w zebraniu wiejskim w sołectwie Lubiszyn. 

20.09.2017r. – Spotkanie z przedstawicielem firmy Elbud Katowice dotyczące budowy węzła 

energetycznego na terenie gminy Lubiszyn.  

20.09.2017r. – Udział w zebraniu wiejskim w sołectwie Tarnów. 

21.22.09.2017r. – udział w Szkoleniu z zakresu spraw obronnych, zarządzania kryzysowego i 

obrony cywilnej organizowanym przez Lubuski Urząd Wojewódzki. 

 

Do punktu 10 porządku obrad: 

E.Leśniewski – Chciałbym podziękować Pani Grażynie Skorupskiej, pani Annie Laskowiec i 

Pani Janinie Domagała za reprezentowanie nas w Jacobsdorfie. 

Chciałem również podziękować Panu V-ce Przewodniczącemu za przeprowadzenie sesji 

nadzwyczajnej, na której nie mogłem być obecny. 

Do punktu 11 porządku obrad: 

T.Ciaś – Pytanie do radcy prawnego. Pamięta Pan sytuację odszkodowania za boisko w 

Baczynie? Mieliśmy się sądzić z jakąś firmą, bo zapłaciliśmy karę. Na jakim to jest etapie? 

T.Wojcieszyński – jest wyrok zasądzający całą kwotę, ale egzekucja jest nieskuteczna. Zarząd 

firmy jest jednoosobowy, więc będziemy jeszcze dochodzić należności od członków zarządu. 

T.Ciaś – Jest ustawa, że na terenie szkoły, przedszkola nie można organizować imprez tzw. 

wyskokowych. Pytanie odnośnie przedszkola w Baczynie. Wójt zawsze mówił, że to będzie też 
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sala wiejska. Teraz jest pytanie: jak to będzie technicznie rozwiązane, jeżeli to nie jest sala 

wiejska a sala należąca do przedszkola? W jaki sposób ona będzie wynajmowana? Czy będzie 

w ogóle wynajmowana? 

Wójt na komisji powiedział, że sołtys Wysokiej zadzwonił, rozmawialiście i przeznaczyliśmy 

5 000zl. na zakup materiałów na ogrodzenie boiska w m. Wysoka.  Z tego, co się orientuję 

szkoła w Baczynie oraz Rada Rodziców w Baczynie ma odłożone 10 000zł. i były rozmowy 

kierowane do wójta odnośnie dofinansowania do placu zabaw na terenie szkoły. Wstępnie 

wyceniono ten plac zabaw na 30 000zł.. Oni mają 10 000zł. a proszą o 20 000zł. Prosiłbym 

również przy najbliższych wolnych środkach, jak jakieś wpłyną do budżetu o pamięć, że rada 

Rodziców na 33% środków. 

Pytanie odnośnie drogi szkolnej, bo nie byłem na przedostatniej sesji. Panie Wójcie, barierki. 

Prosiłbym o wyjaśnienie, do czego służy ta żółta barierka oraz zatoczki, które nic nie dają. 

Zwężenia drogi są po pół metra a środkiem można bardzo szybko jechać i tam tak jeżdżą. 

Wczoraj była już pierwsza kolizja. Po prostu brak progu, ale na interpelację Wójt już odpisał. 

Tam trzeba coś zrobić, bo bardzo szybko tam jeżdżą. I przy zmianie organizacji ruchu, która 

nastąpiła ludzie bez opamiętania jeżdżą prosto i dosłownie z makabryczną prędkością. 

A.Terlecki – Jeżeli chodzi o ulicę szkolną i żółtą barierkę. Ta barierka ma służyć ograniczeniu 

ruchu pieszych po tej stronie drogi. Chodni jest tylko z jednej strony. Zatoczki tak zostały 

zaplanowane przez projektanta i to on jest fachowcem. Jeśli chodzi o prędkość na drodze. Tak 

jest, że jak się wyremontuje drogę to wszyscy jadą szybciej Taka sytuacja ma miejsce w 

Marwicach, w Lubiszynie i wszędzie tam gdzie te drogi zrobiliśmy. Te zatoczki są takie jak je 

zaplanował projektant i tak mieszkańcy mieli zastrzeżenia. Ktoś, u kogo ta zatoczka jest przed 

posesją zaczyna to kwestionować, że ona mu utrudnia wyjazd. Natomiast należy tą drogę 

oceniać w całości. Oczywiście cieszymy się Pana interpelacją, bo każda jest warta rozważenia. 

Natomiast nie po to rozbiliśmy drogę żeby teraz, co 30 metrów ustawiać progi zwalniające, bo 

zaraz przyjdą mieszkańcy, którzy korzystają z tej drogi, na co dzień i powiedzą żeby to usunąć, 

bo się po tej drodze nie da jeździć. Są te wysepki i na tym też polega rozważne korzystanie z 

tej drogi przez mieszkańców, bo obowiązują pewne zasady ruchu. To, że się je łamie to nie 

znaczy, że musimy w tej chwili wprowadzać różnego rodzaju ograniczenia i sankcje. Wierzę, 

że wspólne wzmożone działania doprowadzą do tego, że ruch na tej drodze będzie bezpieczny. 

Jeżeli chodzi o salę. Jedyna możliwość, jaka w tej kadencji była na budowę Sali w Baczynie, 

mówię to z całą odpowiedzialnością za budżet, za kierowanie gminą, za patrzenie na gminę 

Lubiszyn, jako całość i potrzeby wszystkich miejscowości, to był ten wariant, który 

wybraliśmy. To było zaplanowane i zamierzone działanie. Ta winda, która powstała 1,5 roku 

temu miała czemuś służyć, nie była windą samą dla siebie. Miała nam dać możliwość 

połączenia przedszkola z górą obiektu. Teraz jesteśmy w bardzo dobrej sytuacji, bo 

wykorzystaliśmy szansę na dofinansowanie i inwestycja, którą robimy w Baczynie za 1,6 

mln.zł. gdzie z budżetu gminy dajemy zaledwie 200 000zł. Życzyłbym sobie, żeby takie 

inwestycje były realizowane częściej. Tam powstanie piękna aula. I we wniosku, który 

składaliśmy do Urzędu Marszałkowskiego jest zapisane, że ta część będzie również 

wykorzystywana przez mieszkańców. Więc już na etapie wnioskowania zaznaczyłem, jaki 
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mam cel jest tam biblioteka, będzie Klub Seniora, więc to nie jest tylko i wyłącznie przedszkole, 

ale przedszkole połączone z innymi instytucjami. Wielkich obaw o to nie widzę. Natomiast 

proszę oceniać efekt. Efekt będzie taki, że w miejscowości, której mieszkańcy prosili o salę od 

lat, będziemy mieli salę wiejską. Bo nie jest rozwiązaniem, ja bym do tego radnych nie 

przekonał, budowa sali wiejskiej poza miejscowością za 1,5 mln.zł. z budżetu gminy. Nie w 

tym budżecie, nie przy takich potrzebach. Chyba, co do tego jesteśmy zgodni. Chyba, że radni 

byliby skłonni przeznaczyć 1,5 mln. zł. z budżetu gminy bez dofinansowania zewnętrznego na 

ten cel. Uznałem, że lepiej to zrobić na tych warunkach. 

T.Ciaś – Pytałem, jak się ma wynajmowanie sali do ustawy o wychowaniu w trzeźwości. 

A.Terlecki –To jest sala wiejska. 

Rada Rodziców zaproponowała nam budowę placu zabaw przy szkole i na tą chwilę sytuacja 

budżetowa jest taka, jaka jest. Rada Rodziców dostała odpowiedź. Wydaje mi się, że bardzo 

sensowną. Z tej odpowiedzi wynika, że oczywiście cenimy tego typu inicjatywy i je wspieramy, 

jednak na tą chwile zadanie nie jest planowane. Jeżeli wystąpią oszczędności przedstawimy to 

radzie gminy i podejmą Państwo decyzję. Jeżeli chodzi o Wysoką. Pan powiedział, że sołtys 

zadzwonił, nic takiego nie miało miejsca. Miało miejsce spotkanie na temat ogrodzenia boiska 

w Wysokiej. Zastanawialiśmy się z p. Sołtysem jak sensownie zabezpieczyć ten obiekt przy tej 

sytuacji budżetowej, która w tej chwili jest. Cieszę się i szkoda, że nie ma sołtysa, bo bym mu 

podziękował za to co zrobił. Zaproponował takie sensowne rozwiązanie i przy wsparciu z 

budżetu gminy na kwotę 5 000zł. zobowiązał się, że wykona 200 metrów ogrodzenia. To było 

tylko wsparcie, bo zaangażował w to fundusz sołecki i również zaangażował się osobiście. 

Więc takie inicjatywy są warte wsparcia. Sołtys brał pod uwagę to, że Wysoka do tej pory nie 

miała boiska, bo to, które jest w tej chwili w lesie to w każdej chwili Nadleśnictwo może 

zakazać wjazdu na ten teren. Docenia to, co rada gminy zrobiła i widzi potrzebę zabezpieczenia 

tego. Bardzo cenna inicjatywa i absolutnie należy ją wspierać. 

W.Zwieruho – Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, Szanowni Państwo! Chciałbym 

podziękować Pani Wójt Urszuli Stolarskiej za to, co zrobiła na części niemieckiej cmentarza w 

Lubiszynie. Za postawienie obelisku, który został poświęcony mieszkańcom Lubiszyna, którzy 

zginęli podczas I wojny światowej. Bardzo dziękuję i myślę, że będziemy się wspierać i liczę 

na to, że dalej taka współpraca będzie. 

U.Stolarska – To wykonał p. Stanisław z zespołem, który utworzyliśmy, który zajmuje się 

utrzymaniem porządku w sołectwach a jednocześnie jest szansa na skuteczne wykorzystywanie 

ich do rożnego rodzaju prac. 

J.Domagała – Czy mamy wyliczone koszty, jakie poniosła gmina w związku z tą bakterią coli 

w naszych ujęciach wody w Wysokiej i Lubnie? Taka uwaga mieszkańców, że ta pierwsza 

informacja była bardzo spóźniona. Jak dostałam materiały od p. sołtys z Lubna to natychmiast 

drukowałam i rozwoziłam. Te informacje, które się ukazały były trochę późniejsze. Jeśli chodzi 

o dostawę wody to panowie robili wszystko żeby każdy z mieszkańców był zadowolony, 

podjeżdżali, nalewali wodę, udzielali informacji, kierowali się do ludzi starszych.  Także 
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wielkie podziękowania. Później ta organizacja ruszyła i byliśmy zadowoleni, natomiast ta 

pierwsza informacja troszeczkę za późno dotarła. 

Podziękowanie dla utworzonej grupy, którą kieruje Pani V-ce Wójt, za poprawienie ściany na 

naszej sali wiejskiej i teraz jest zupełnie inny wizerunek. 

Bardzo proszę o pomoc w ogrodzeniu stawu. Informacja była, że też pomoże ta ekipa. Nic się 

nie dzieje. Ziemia została wyrównana i dzieci wózeczkami, samochodzikami zjeżdżają prosto 

do tego stawu. Ostatnio była taka drastyczna sytuacja, bo pies wpadł do tego stawu i dziecko 

chciało mu pomóc. Dobrze, że dorosła osoba je zatrzymała. Proszę, aby pomóc nam w tym 

ogrodzeniu. My materiał mamy zgromadzony już od lat. 

Do punktu 12 porządku obrad: 

M.Naczk – Proszę o interwencję w Zarządzie Wojewódzkim Dróg w sprawie złego 

usytuowania sygnalizacji świetlnej przy remoncie drogi przed Tarnowem. Sygnalizacja jest 

zaraz za zakrętem. 

Pan T.Ciaś wspomniał o ogrodzeniu boiska w Baczynie.  Jest to rzecz, nad którą można by się 

pochylić. Są tam prowadzone zajęcia dla kilku grup naszych dzieci. Boiskiem opiekuje się pan 

albo za darmo albo za niewielkie pieniądze. Wjeżdżają tam pojazdy i niszczą to boisko. 

Prosiłbym, aby zadbać o to boisko. 

Do punktu 13 porządku obrad: 

E.Leśniewski dokonał zamknięcia obrad XXX sesji Rady Gminy Lubiszyn. 

 

Protokołowała: 

K.Wiśniewska 

Przewodniczący Rady Gminy 

(-) Eugeniusz Leśniewski 

 


